

1 Opening en mededelingen

- MP opent de vergadering.
- FR geeft de link naar de eerder gegeven presentatie over GIO-wijzigingen <https://stopwerk.github.io/Geo-tools/aanleiding.html> en zegt het nog een keer te willen toelichten aan leveranciers n.a.v. reacties op die presentatie. Eventueel na de vakantie nogmaals, mocht niet iedereen op korte termijn kunnen.
- MP polst of het uitzetten van het mutatiescenario intrekken en vervangen einde Q3 op problemen stuit. Mochten er toch problemen zijn, dan graag contact met MP.
- NJ geeft aan na de zomer de uitbreidbare waardenlijsten uit de documentatie te halen.
 - RK vraagt of dit inclusief het vervangende proces voor het snel uitbreiden is
 - NJ bevestigt dit

2 Ontwikkeling:

2.1 Overzicht van issues/bugs in de planketen

- PM presenteert het actuele overzicht (zie <https://gitlab.com/koop/lvbb/bronhouderkoppelvlak/-issues>)

3 Standaard

- NJ presenteert diverse issues met symbolisatie-items; een goede oplossing is er pas met release B
- Voorstel is symbolisatie-item nu niet te gebruiken (werkafpraak).
 - WL vraagt of het wel eenmalig gebruikt kan worden. NJ ontraadt dit
 - AK vindt dit wel een ernstig punt
 - Er is in geïnvesteerd en er is vraag naar
 - Ze zou graag een tijdelijke (migreerbare) oplossing hebben
 - Het is verder wenselijk om zo snel mogelijk te weten hoe de definitieve oplossing er uitziet
 - MP zegt toe hierop terug te komen en het voorstel wordt nu even teruggenomen.
 - WG zou willen weten hoeveel gezagen dit toepassen.
 - AK vindt dit een verkeerde vraag: het is al geïmplementeerd.
 - WL vult aan dat niet gebruiken een stap terug is; voorbeeld het gebruik van plaatjes i.p.v. digitale geometrie.

4 Inbreng vanuit leveranciers

- AB heeft twee vragen:
 - Wanneer gaat de LVBB open voor productie?
 - Wat is de uiterste datum voor publicatie van de waterschap verordening in productie (om niet een bruidsschat te krijgen)?

- MP geeft aan dat voor de tweede vraag 1 december is gecommuniceerd.
- PM geeft aan dat hij voor de eerste vraag afhankelijk is van de productieplanning van Rijkscontent
- WL geeft aan dat dit 1 juli afgerond zou moeten zijn. Voor AB is dit vroeg genoeg
- JJ vraagt wanneer STOP 2.0/ IMOW-TPOD 3.0 beschikbaar komt
- MP verwacht ergens in de zomer te kunnen beginnen met het presenteren van de uitkomsten van de roadmap, zoals die nu gemaakt wordt; het is wel afhankelijk van de vakantieplanning, dus het zou ook na de zomer kunnen worden.

5 Vaststellen concept verslag 09-05-2023

- Er zijn geen opmerkingen, waarop MP het verslag vaststelt.

6 Rondvraag en sluiting

- Er zijn geen vragen.
- MP sluit het overleg en bedankt de aanwezigen voor hun deelname.